
l&J Grååsen Velf1orening 

PROTOKOLL 
Organ: Styret 
Tid: Mandag 24. november 2014 kl.19:30-22:00 
Sted: Vidaråsveien 8, Grååsen (hos Ivar) 

Nr.8/2014 

Møtedeltakere: Nina Merethe Auren, John Øyvind Bjørndalen, Unni Sommervik Auren og Ivar Vågen. 
Styremedlem John Halvor Hvalshagen og vara Anders Løkke og Pål Fjeldstad hadde meldt forfall. 

Saker til behandling: 

1. Protokoll for styremøte n1r. 7/2014 - godkjenning 
Saksopplysninger: a. Protokollen for styremøte nr.7/2014 

Vedtak: Protokollen er godkjemt, men ble underskrevet og gjennomgått som oppfølging. 

2. Referatsaker 
Følgende saker og informasjoner ble gjennomgått: 
a. Status på bankkonto er pr. møtedato kr.38.943,09 
b. Siste av 5 egenandeler for huskestativ er mottatt med kr.750. lhht. meil 13.11.2014 fra Øyvind 
Bjørndalen settes stativet opp våren2015. 
c. Styret anviste regning fra Ivar Vågen for utlegg kr.261,00 for utbetaling 
d. Regning til Spydeberg kommune på avtalt tilskudd kr.9.947,50 er fortsatt ikke mottatt 
e. Støy saken. Fortsatt ikke oppfølging fra helsehuset på beboerregistrering. Åge Vold har etterspurt 
status pr. meil i dag. 
f. Meil 20.11.2014 fra David Sjøen om påskjønnelser til aktive personer som er i vanskelige situasjoner. 
g. Brev datert 16.11. mottatt ved meil 19.11.2014 fra Tore Martin Løken til Grååsen Velforening v/lvar 
Vågen, med kommentarer til GVFs handlinger ift. ulike planer som gjelder hans eiendommer. 
h. I samråd med grunneier Tore Martin Løken ønskes det satt opp skilt med avtalt tekst vi enden av 
stikkveiene fra Grååsveien. 

Vedtak: 
Referatsakene tas til orientering med følgende kommentarer: 
1. Pkt. f. Styret finner det problematisk å kunne følge opp en praksis, både ift. situasjoner, og på en 
måte, som kan oppfattes reMerdig. 
2. Pkt. g. Etter avtale hadde nestleder Nina Auren og styreleder Ivar Vågen møte med Tore Martin 
Løken søndag 23.11.2014 hvor vi gjennomgikk hele situasjonen rundt det som var anført i brevet. 
Begge parter var inneforstått med at grunneieren ivaretar sine interesser, og velforeningen ivaretar sine. 
Vi var også enige om at hvor det er uenighet i samfunnsspørsmål, er det våre folkevalgte politiske 
organer som tar skal finne de løsningene som er best for samfunnet. I etterkant kvitterte vi med" ... takk 
for dagens saklige, klargjørende og konstruktive møte.", og han kvitterte med "Takk selv for et hyggelig 
og bra møte.". Styret i GrMsen Velforening tar disse oppsummeringe til etterretning. 
3. Grååsen Velforening produserer og setter opp skilt med avklart tekst med grunneieren aktuelle veier. 

3. Solli-stien - status og videre arbeid 
Saksopplysninger: a. Leder har hatt samtale med Nina F. Pederstad om Solli-stien, og meddelt at 
tinglysing av avtale ikke er noen forutsetning fra GVF, b. Grunneieren ville undersøke muligheten for å 
kunne bygge den samme stien med SMIL-midler fra staten, og leie ut ferdig vei til Grååsen Velforening 
eller Spydeberg kommune, c. For ca. 1 uke siden var saken at de ville søke Spydeberg kommune om å 
få selge 2 boligtomter på arealet mellom FV122 og Solli-plassen før de tar endelig standpunkt. De 
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regner med å søke i løpet av inneværende år. d. Endelig svar på vår henvendelse om avtale som 
grunnlag for å bygge Solli-stien for bevilgede kommunale penger, vil derfor ikke kunne inngås får svar 
fra kommunen på tomtesøknaden foreligger. 

Vedtak: 
1. Styret tar til etterretning at vi ikke kan få endelig svar på om vi kan få avtale med grunneieren før de 
har fått svar fra Spydeberg kommune på sin søknad om evt. fradeling og salg av 2 boligtomter. 
2. Styret tar konsekvensen av dette ved å orientere den aktuelle entreprenøren som har gitt pristilbud på 
opparbeidelse av Solli-stien om situasjonen, og videre søke Spydeberg kommune om at de bevilgende 
midlene til prosjektet på budsjettet for 2014, overføres til 2015 med sikte på at prosjektet kan 
gjennomføres da, og pengene utbetales til Grååsen Velforening, slik gjendende vedtak bygger på. 

4. Veiene i Grååsen - krav til Spydeberg kommune om fullføring 
Saksopplysninger: a. Utkast til brev til Spydeberg kommune om fullføring av veiene i Grååsen. 

Vedtak: 
Utkastet til brev til Spydeberg kommune, datert 24.11.2014, godkjennes med noen justeringer. Det 
endelige følger protokollen, jf. vedlegg. 

5. Kommunenplan 2015-2027 - supplerende innspill 
Saksopplysninger: a. Ukast til brev til Spydeberg kommune 

Vedtak: 
Utkastet til brev ble vedtatt med noen justeringer. Det endelige brevet følger protokollen, jf. vedlegg 
datert 24.11.2014 

6. Årsmøte 2015 - saksforberedelser 
Saksopplysninger: a. Leders forslag til saksframlegg for valg 2015, b. Saksdokumenter til årsmøtet 2014 
(som grunnlag for diskusjon om form og innhold for dokumenter til årsmøtet 2025, c. Bekreftelse av 
reservert lokale for årsmøtet på Vollene miljø- og kulturgård mandag 26. januar 2015. 

Vedtak: 
1. Styreleders forslag til saksframlegg Valg 2015, godkjennes. 
2. Forhåndsvarsel for årsmøtet gjøres som eget punkt i GrååsenNytt Nr.3/2014 
3. Sak: Budsjett og medlemskontingent 2015. Det skal være kun ett samlet og integrert budsjett for 
både drift og prosjekter. Medlemskontingenten som for 2014. Malen for budsjett 2014 tar ellers 
utgangspunkt i budsjettet for 2014, men tilpasset med aktuelle prosjekter. Det budsjetteres med søknad 
om tilskudd fra Spydeberg Sparebank, jf. tilskuddet de 2 siste årene. 
4. Sak: Handlingsplan 2015. Aktuelle prosjekter kan bl.a. være: Solli-stien, Sand til sandkasser på 
lekeplasser, Benker langs Grååsveien og evt. Buerveien, Bord m/benker på aktuelle lekeplasser, 
Trafikksikring i Grååsen og av skolevei, Tiltak for Brattbakken, Gangstier langs jordekanten mellom 
Kirkestien og Hushagaveien, Skilek i bakken mellom Bråtanlia og Kirkestien. Utbedringer på Gråkallen 
Batteri (Forsvarsbygg), Grååsendagen 2015, Generell oppfølging av forhold som er viktig for mange i 
Grååsen boområde. 
5. Sak: Styrets årsmelding for 2014. Rapport om hva som er gjort i 2014, og hva som fortsatt er aktuelle 
utfordringer. 
6. Sak: Driftsregnskap 2014. Vi følger malen for regnskap 2014. Kasserer John Halvor Hvalshagen får 
overlevert alle aktuelle dokumenter pr. årsskiftet 2014/2015, som grunnlag for ferdig regnskap til neste 
styremøte. 
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7. GrååsenNytt Nr.3/2014 
Saksopplysninger: a. Leders utkast til form og innhold for nr.3/2014 

Vedtak: 

Nr.8/2014 

Fremlagt utkast godkjennes med tilføyelse av kort julehilsen. Det endelige følger protokollen, jf. vedlegg 

8. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp: 
8.1. Neste styremøte fastsettes til mandag 5. januar 2015 hos Øyvind kl.19:30. Fokus vil være 
forberedelse av sakene til årsmøtet 2015. Styreleder lager forslag basert bl.a. på ider nevnt under sak 6 
ovenfor. 

ooOoo 

R otokollel' godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet. 
! 
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